
G/F Egemosegård 

Referat fra bestyrelsesmøde 8 september 2020 hos Tonny Hansen kl. 

11.00 

 

Deltagere: 

Bestyrelsesmedlemmer: Asger Fuglsang, Karna Folmann, Tonny Hansen og Per Dynes Jørgensen. 

Besyrelsesuppleant: Niels Harms 

Afbud:  Bestyrelsesmedlem Inga Albrechtsen, suppleant Arne Petersen. 

1. Ordstyrer.  Per 
2. Konstituering af bestyrelsen efter den Ekstraordinære Generalforsamling, Næstformand Tonni 
Hansen, Sekretær Per Dynes Jørgensen. 
3. Underskrifter.  Underskrift af referat fra sidste bestyrelsesmøde den 21 april, 2020 blev foretaget 
tidligere og teksten udlagt på hjemmesiden. 
4. Pumpelavet.  A. Vi har fået påmindelse om tilkobling på første stikvej ikke er miljørigtig, og skal 
ændres.  Umiddelbart foreslås det der bliver etableret en faskine som ledningen kan ledes til i 
stedet.  Arbejdstilbud bliver indhentet. B. På plenarforsamlingen den 15 august blev det vedtaget at 
kontingent for 2021 er uændret.  Samtidig blev repræsentanterne for foreningerne anmodet om at 
informere deres medlemmer med at være forsigtig med birketræer, da de potentielt kan 
ødelægge drænledninger. 
5. Regnskab.  Status pr. September 2020 blev fremlagt af Kassereren, og økonomien er fornuftig.  
Det ser stadig ud til at der er strømforbrugs besparing på oplysning af stamvejen efter overgang til 
måler sidste år. 
6. Fællesudvalget.  Generalforsamlingen den 21 august.  A.  Rotteplagen på Enø eskalerer.  Har man 
rotter på grunden, må man snarest kontakte Næstved Kommune.  Skraldestativer skal stå på fast 
underlag (fliser for eksempel) og undgå at fodre fugle og andre vildtlevende dyr.  B. Der arbejdes på 
forslag med sammensætning af et Digelaug.  C.  Det forventes at den nye Lokalplan er forsinket 
p.g.a. covid 19.  D.  Der skal rettes op på udvalgets hjemmeside.  Vi kigger på om fremtidige 
referater kan blive tilgængelige på vor egen hjemmeside i Egemosegård. 
7.  Eventuelt.  A. Formand Asger Fuglsang har overtaget styringen af Egemosegårds hjemmeside 
efter vor tidligere formand.  B.  På den ordinære generalforsamling 14 juni, blev det vedtaget 
at hækken langs stamvejen skulle klippes i efteråret 2020.  I den forbindelse forberedes en 
arbejdsdag lørdag den 7 november kl. 10.00 til indsamling af afklipning.  Der kommer et nyhedsbrev 
snarligt.  C.  Belægning på stikveje og stamvej evalueres til eventuel vedligehold.  D. Bestyrelsen vil 
igen undersøge muligheden for strøm i arbejds skuret.   
8.  Næste bestyrelsesmøde er planlagt til tirsdag den 5 januar 2021.  Venue, Asger Fuglsang, 
Cypresvænget 203. 
 
Mødet hævet kl. 13.30           
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